
 

 

 

Zápis ze schůze OV Stará Ves dne 30. ledna 2023 

Přítomni: Pavlík, Peřina, Mikyska, Stareček, Wojaková, Klepáčková 

Omluveni: Šimková 

Program: 

1. Seznámení občanů s novými členy osadního výboru (viz přítomni a omluveni) a poděkování 

bývalému vedení za jejich práci pro občany. 

2. Nejbližší akce v roce 2023 – Den Obce 3. 6. 2023. 

V souvislosti s tím se OV dotazuje, v jaké fázi je zakoupení stanu na hřiště (loni jsme jej měli 

zapůjčen), na který se od loňska řeší výběrové řízení. 

3. Informace o realizaci chodníku od Slumbi k cyklostezce: pan Pavlík přečetl občanům odpověď 

z města od paní Foltasové, občané vznesli dotaz – po jaké straně tedy chodník vlastně bude 

realizován? 

4. Obsazení místa správce osadního výboru – vznesen požadavek na zájemce o funkci správce OV – 

bude se jednat s paní Šárkou Wollfovou. 

5. Oprava budovy OV: pro lepší využití budovy OV budeme s městem komunikovat možnosti možné 

opravy budovy (oprava elektrických rozvodů, následná výmalba, výměna podlahové krytiny), aby 

mohla být budova lépe využívána občany. 

6. Zábrana kolem kapličky – po úmrtí pana Oldřicha Krčmáře není letos nainstalována zábrana kolem 

kapličky, je potřeba zajistit odebrání konstrukce od pana Rybáře, vyvstává problém, kde konstrukci 

po zimním období uschovat. 

7. Dotazy občanů: 

Téměř všichni občané: Naprosto nedostatečné zajištění odstranění sněhu z vedlejších komunikací. 

Občané chápou, že nemohou očekávat odhrnutí sněhu z bočních ulic ihned, ale když k tomu nedojde 

ani po 8 hodinách, ani po dni, žádají o navýšení nasmlouvaných firem, které krizové situace, k jakým 

v nedávné době došlo (16. prosince 2022 a 21. 1. 2023), vyřeší. 

Pan Horváth: Nedostatečné odstraňování sněhu na silnici od kostela směr Skřipov (silnice 2. třídy 

č. 463), sypač projede se zvednutou radlicí, přitom na cestě jsou vyjeté 3 koleje. V úseku od Madzie je 

situace o to nebezpečnější, že dále již nepokračuje na konec Staré Vsi chodník a občané jsou tak značně 

ohrožováni. Kdo je zodpovědný za odstraňování sněhu na této komunikaci? 

Pan Hoda: nebude-li se realizovat oprava komunikace, odvodnění a stavba veřejného osvětlení na 

pozemcích p. č. 2178 a 3029 (cesta k RD Klapetkovi), je potřeba vyřešit výmoly, zanášení cesty hlínou. 

Pan Homola: upozorňuje na naklonění sloupů elektrického vedení v uličce p. č. 2113/1 (odbočka 

vlevo z hlavní cesty za domem paní Košařové, čp. 183), pnutí drátů elektrického vedení (3 sloupy). 

Kontakt: pan Homola 602 729 075. 

Paní Malá: Jak pokračuje odstranění závory přes cestu k panu Gallasovi (p. č. 2128/2) a uvolnění tak 

přístupu na tuto ostatní komunikaci. K tomuto dotazu dále přidali vlastní zkušenost pan Stareček a paní 

Wojaková, že když dotyčnou ostatní komunikaci použili k průchodu ke svým domům, byli panem 

Gallasem dotazováni, proč prochází po jeho majetku (přitom sám pan Gallas při jednom z prvních 

soudních jednáních řekl, že mu nevadí průchod občanů). 

Pan Stareček: Tím, že je znemožněn přístup na ostatní komunikaci p. č. 2128/2 (závora) a dále 2437, 

není zajištěno sečení trávy na těchto komunikacích. 

Pan Peřina: rodinám s dětmi chybí v obci dětské hřiště. 



 

 

 

Pan Hoda: Proč nezvoní kostel? 

Paní Wollfová: Je možné zkontrolovat, zda správně funguje rozhlas poblíž jejich domu (čp. 90), když 

hlásí za Starou Ves paní Polanská, rozumí, je-li hlášení bíloveckého rozhlasu, není nic rozumět.  

Manželé Gálovi čp. 161: K jejich domu není možný dojezd popelářského vozu, nešlo by provést 

výměnu pozemku (soukromý s obecním), kde by se mohl umístit kontejner pro směsný odpad? 

Paní Klepáčková: Je v plánu města Bílovce instalace radaru pro měření rychlosti na začátku obce ze 

směru od Bravinného? 

Dotaz OV: Stále není dokončeno osvětlení celého úseku cyklostezky, zejména kolem domu čp. 27, 

čp. 166 a zcela bez osvětlení je úsek u „paneláku“ čp. 8. 

Termín další schůze 24. 4. 2023. 

Počet občanů: 14 (Adamopulosová, Košařová, Kupka, Hoda, Malá, Kudelová, Kurnik, Machač, Homola, 

Brázda, Lazecký, Wollfová, Wolf, Horváth) 




